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Aan de voorzitter van de raad, 
 
Het college wordt in overeenstemming met artikel 39 van het Reglement van Orde voor 
de vergaderingen van de gemeenteraad verzocht de volgende vragen schriftelijk te 
beantwoorden: 
 
In Tubantia lazen we over het nieuwe contract dat Twence via een openbare 

aanbesteding heeft gewonnen voor een samenwerkingsverband van negen Gelderse 

gemeenten. Dit samenwerkingsverband moet voor de verwerking van haar afval een 

bedrag van iets meer dan € 40 per ton betalen, terwijl de Twentse gemeenten en 

Berkelland € 78 per ton moeten betalen. 

De volgende vragen: 

1. Hoe kijkt het College nu tegen het tarief afvalstoffenheffing 2024 aan, waar de 

verwerking van het afval bij Twence mede onderdeel van is? 

2. Kan het College de raad informeren hoe Twence deze tarieven €40 per ton aan 

het samenwerkingsverband kan aanbieden, terwijl de Twentse gemeenten bijna 

het dubbele (€78 per ton) moeten betalen? 

3. Is het tarief voor afval die Twence aan de inwoners Hof van Twente vraagt 

marktconform, in vergelijking met de € 40 per ton voor de inwoners van 

Gelderland? 

4. Jaarlijks rekent de Hof van Twente met/op een dividend van Twence:  

A. in welke mate is het – gezien deze tarievendiscussie – terecht dat het extra 

ontvangen dividend 2023 vorig jaar zonder meer is toegevoegd aan de 

algemene reserve? 

5. Twence weet zich verzekerd van een hoge winstmarge op het Twentse afval, 

terwijl de gemeenten zich verzekerd weten van extra hoge afvalstoffenheffingen. 

Daarentegen weten de inwoners van Hof van Twente zeker dat ze feitelijk een – 

te hoge – afvalstoffenheffing betalen: 

A. Gaat Hof van Twente dit uit zichzelf corrigeren?  

B. Zo nee, waarom niet? 

 


